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Greetings again. I hope that all is well.

Please consider the following scenario:

You’ve submitted a paper to a journal. The editor sends you a list of changes requested by the peer reviewers—and says that if you make the changes, the journal will publish your paper. You think that most of the changes are good. But you disagree with one change, which would distort what you were trying to say.
What should you do?

· Should you ignore the request for that change? (No; that wouldn’t help.) 
· Should you withdraw your paper and submit it to another journal? (No; that’s wasteful for you and the journal.) 
· Should you make the change, although you disagree with it? (No; that would result in an inaccurate paper.) 
· Should you send the editor an angry message stating that the reviewers are stupid and incompetent? (No, no, no!) 
· Should you politely explain to the editor the problem with the requested change and offer to word the material more clearly or otherwise correct the difficulty? (Yes! Both you and the editor want your paper to be accurate and clear. Working together can help achieve this goal.) 
This scenario is discussed at AuthorAID workshops. Yesterday a researcher told me that while attending an AuthorAID workshop, he was facing the situation described in the scenario. He said that after hearing the scenario discussed, he politely and logically discussed with the editor the problem with the requested change—and his paper was accepted. What good news to share!
Wishing you a good week — Barbara
答复退修意见
Barbara Gastel著，2011年3月27日；路雯华 译
请设想如下情况:

你向一家期刊提交了一篇论文，编辑转达了同行评议人员提出的修改意见，并告知只要你按要求修改,该期刊就会发表你的论文。你觉得大多数修改意见都不错，但有一点你不赞同，觉得它曲解了你想要表达的意思。

这时候你会怎么做？
· 不理会这个修改意见？（不能，这样做没什么好处。）
· 撤回你的论文并转投其他杂志？（不能，这样做会白白浪费你和原期刊的时间）
· 按要求修改，即便你不同意修改意见？（不能，这样做你的论文内容就不准确了。）
· 愤怒地跟编辑说那些同行评议人员又笨又无能？（不能，不能，绝对不能！）
· 礼貌地向编辑解释这条修改意见的不当之处，并表示将把论文的本意讲清楚；如果原文有错,就进行修改。（对！论文准确清楚是你和编辑的共同目标，只有一起努力才能实现这个目标。）
上述情况在AuthorAID研讨会中讨论过。昨天，一个研究人员说就在他在参加AuthorAID研讨会的时候，遇到了相同的问题。他说听完大家的讨论后，他礼貌地、清楚地同编辑讨论了他们的修改意见。后来，他的论文被接受了。真是个好消息！

祝好

Barbara
